



WWW.4ACES.CO

info@4aces.co

+91 9167968146

+91 9167968149

Wechat ID: XUEYAN4ACES



Scan the QR Code to add me on WeChat

雪燕（GUM TRAGACANTH）的使用方法？

雪燕的使用方法？

个人使用时应谨慎选择安全可靠的雪燕。只能使用清洁安全的原料。任何可见的杂质均要去除。为了快速使用，可将小块雪燕研磨成粉。如果放置一夜，1克雪燕充分膨胀并足以完全吸收 100 毫升的水。雪燕的凝胶可以早上服用。

HOW TO USE GUM TRAGACANTH?

Gum Tragacanth for personal use should be carefully chosen from safe source. Only clean and safe material should be used. Any visible impurities may be removed before use. For quick use small lumps may be grounded (powdered). One gram of Gum is enough to swell and fully absorb 100 ml of water, if left overnight. The gel may be taken in the morning



GUM KARAYA/ GUM TRAGACANTH

雪燕

PROCESSING UNIT

UPSIDC PHASE I, PLOT F 364,
MANSURI, GULAVATI ROAD, TALUKA
DHAULANA, HAPUR, U.P 201015,
INDIA

HEAD OFFICE

52 SEA PALACE PREMISES, JUHU
TARA ROAD, JUHU, MUMBAI, 400049
INDIA

Gum Tragacanth has a variety of health benefits. However, the best part is that this sap will cool the body in summer and winter, making the body hot. Gum Tragacanth is good for:

1. Use Gum Tragacanth as a coolant to treat heat stroke. In the summer, beverages can be prepared by soaking Gum Tragacanth in water and then making it a beverage after becoming fluffy.

2. It is effective for constipation because of its laxative effect.

3. Gum Tragacanth can effectively increase sexual desire, and can also treat male sexual deficiencies or weakness

4. The sap has anti-aging properties and is beneficial to the skin because it can delay the formation of wrinkles and fine lines.

5. Gum Tragacanth is part of herbal remedies for women with small breasts who want to increase their breast size.

6. Gum Tragacanth is ideal for new mothers who are weak after childbirth. It is said to be good for both mother and baby.

4ACES is the world's largest supplier, exporter and manufacturer of Gum Tragacanth. Our products are 100% pure and our price is the best in the world. You can contact us at info@4aces.co or WeChat +91 9167968146 / +91 7045709794.

Our website is www.4aces.co

✓ 100% PURE & NATURAL

✓ 100% VEGAN

✓ BEST QUALITY

✓ 100% 纯天然

✓ 100%素食主义者

✓ 最好的质量

雪燕 (Gum Tragacanth)对健康有多种好处。最妙之处在于，夏天食用让身体凉爽，冬天食用让身体暖和。

雪燕 (Gum Tragacanth)有益于：

1.将 雪燕 (Gum Tragacanth)用作冷却剂来防治中暑。夏季，可以通过将雪燕 (Gum Tragacanth)浸泡在水中等其变得蓬松之后将其制成饮料。

2.由于具有泻药功效，对便秘有效。

3. 雪燕 (Gum Tragacanth)可有效增加性欲，也可治疗男性性能力不足或虚弱

4.该树液具有抗衰老特性，对皮肤有益，因为它可以延缓皱纹和细纹的形成。

5. 雪燕 (Gum Tragacanth)是草药疗法的用料，适用于乳房较小并希望丰胸的女性。

6. 雪燕 (Gum Tragacanth)非常适合分娩后虚弱的新妈妈。据说对母亲和婴儿都有益。

4ACES 是世界 雪燕 (Gum Tragacanth)的最大供应商，出口商和制造商之一。我们的产品是 100%纯净的，我们的价格是世界上最好的。您可以通过电子邮件 info@4aces.co 或微信+91 9167968146 / +91 7045709794 与我们联系。

我们的网站是 www.4aces.co

